
Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: maandag 3 juli 2017 22:46 

Aan: Raadsleden 
CC: Commissie Sociaal; College; Management Team; Paul Joppen 

Onderwerp: Advies (op hoofdlijnen) van commissie sociaal 3jul17 over al dan niet raadsbespreekrijp 
zijn van raadsvoorstel over Park Leudal Oost 

 
Beste raadsleden, 
 

Vanavond heeft de commissie sociaal, in een extra commissievergadering, zich voor een tweede keer 

gebogen over de vraag of het raadsvoorstel van het college ‘Beëindigen medewerking aan 

burgerinitiatief Park Leudal Oost te Neer’ rijp is voor beraadslaging in een raadsvergadering. 

 

Ik heb van commissiegriffier John Lommen in wat steekwoorden een korte terugkoppeling gehad 

en op basis daarvan meld ik jullie het volgende. 

 

De commissie: 

a. vindt het raadsvoorstel van het college niet rijp voor raadsberaadslaging; 

b. heeft afgesproken dat de fracties deze week nog ’aanscherpingen en voorstellen 

aanleveren voor een procesvoorstel’ dat in de op 11jul17 voort te zetten raadsvergadering 

zou moeten worden besproken. 

Wie dan dat voorstel gaat maken (de fracties of het college) is me op het moment van dit 

schrijven niet duidelijk, die duidelijkheid zal morgen wel blijken uit het verslag van de 

commissievergadering die dan wordt gemaakt. 

 

De commissie adviseert, met andere woorden, aan de raad om in de raadsvergadering van 4jul17, 

bij het agendapunt 2 ‘Vaststellen agenda’, om het agendapunt 4 ‘Beëindigen medewerking aan 

burgerinitiatief Park Leudal Oost te Neer’ wél in de raadsagenda op te nemen. 

Maar, de commissie adviseert om bij de behandeling (op 11jul17) van dat agendapunt 4 géén 

inhoudelijke raadsberaadslaging (over het raadsvoorstel van het college d.d. 30mei17) te houden 

maar om dan wél een (deze week nog op te stellen) procesvoorstel te bespreken. 

 

Indien de raad op 4jul17 bij het agendapunt 2 ‘Vaststellen agenda’ dat commissieadvies overneemt 

en het dus op voorhand vaststaat dat ook op 11jul17 zal worden vergaderd, dan zal ook het 

voorstel van het presidium d.d. 27jun17 aan de orde zijn om als raad tevens te besluiten om de 

agendapunten: 

14. Actualiseren Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan 2015-2018, module fiets 2017 en 

15. Vaststellen Verordening kwaliteit vergunningen, toezicht en handhaving 

pas op 11jul17 aan de orde te stellen. 

 

De raadsvergadering wordt op de avond van 4jul17 derhalve geschorst (mogelijk ergens rond de 

klok van 22.30 uur) en zal een week later worden voortgezet. 

 

Ik vertrouw er op jullie hiermee voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Wim Cornelissen 

Griffier. 

 


